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使用產品前請仔細閱讀本說明書，並妥善保管。

產品介紹

包裝清單：小米智能攝影機2K Pro 雲台版、電源適配器、電源連接線、

                       掛牆配件包、說明書

前視圖 後視圖

重設孔

Micro-USB 

電源接口

喇叭

放音區

可以將小米智能攝影機2K Pro 雲台版擺放在寫字台、餐桌、茶几等平面，

也可以固定安裝在牆體上。

1. 先用鉛筆在牆體上按照基座孔距做好標記，再用鑽孔工具在標記處打

    兩個孔。鑽孔直徑約為：6mm，孔深約為：30mm。

掛牆安裝：

    

2. 將兩個塑膠膨脹螺絲釘入打好的孔中。

安裝

MicroSD 卡槽

（鏡頭向上

時可見）

指示燈

鏡頭

麥克風孔

麥克風孔

Reset
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使用

MicroSD

確保攝影機處於斷電狀態，撥動鏡頭使其向上，露出MicroSD卡槽。

將MicroSD卡有觸點的一面朝下插入卡槽。

注意：安裝或取出MicroSD卡，需要先切斷攝影機電源後再操作。請

使用正規廠商生產的MicroSD卡（最大支援容量為32GB），建

議MicroSD卡讀寫速度不低於U1/Class10級。

安裝MicroSD卡

3. 將基座標有箭頭的一面朝外，基座的孔對準

    牆面的孔放置，將螺絲穿過基座孔，用十字

    螺絲批擰入牆上的膨脹螺絲中。

4. 將攝影機底部的凹槽對準基座上凸起的部分

    安裝扣合後，順時針旋轉直至鎖定到位。

掛牆安裝注意事項：

1. 安裝牆面需要至少能夠承受攝影機總重量的3倍以上。

2. 為防止傷害，必須按安裝說明將裝置牢固地固定在天花板或牆壁上。

3 4

指示燈

藍色常亮：連接成功/狀態正常      藍色閃爍：網絡異常

橙色快閃：等待連接                          橙色慢閃：正在升級

提示：開機後，請勿轉動攝影機的鏡頭強制其旋轉。如果鏡頭定位不準確，

可通過APP進行校準。

開機

將電源連接線插入攝影機背部的Micro-USB電源接口，攝影機自動開機，

指示燈橙色快閃。

Reset
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連接米家APP

如果更換攝影機連接的網絡或者米家APP帳號，則需使用針插入攝影機

的重設孔長按5秒左右，將攝影機恢復原廠設定，然後重新連接APP。

提示：恢復原廠設定不會刪除MicroSD卡中的內容。

恢復原廠設定

本產品已連接米家，可透過米家APP操控，並與其他產品互聯互通。

掃描QR Code，下載並安裝米家APP，已安裝米家APP的用戶將直接進入

裝置連接頁面。或在Google Play商店及Apple App Store搜尋「米家」，

下載並安裝米家APP。

打開米家APP首頁，在頁面右上角點擊「+」，根據APP提示方式新增裝置。

提示：由於米家APP的升級與更新，實際操作可能與本產品描述略有差異，

請按照目前最新米家APP版本指引進行操作。

連接時需保證網絡暢通，且攝影機正常開啟，指示燈橙色快閃。

連接成功後，指示燈藍色常亮。
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在米家APP的小米智能攝影機2K Pro 雲台版控制介面中，可以即時查看攝

影機監控畫面，可以調整攝影機的清晰度、水平和垂直角度，可以擷取

和錄制畫面，還可以進行遠端通話。

即時查看

攝影機可根據周圍光線變化程度，晚上自動切換到夜視模式。內建紅外

線夜視燈，夜視距離可達9米，黑暗中也能清晰拍攝。

紅外夜視

歷史回看

 看家助手

開啟看家助手功能，本產品能夠在攝影機視角內偵測畫面中的人形和

移動變化，並將有人形和移動變化的畫面錄製影片推送到APP，實現

自動看護。

可以在米家APP的小米智能攝影機2K Pro 雲台版控制介面中，設定開

啟或關閉看家助手功能。

可以設定全天、白天或晚上看護，也可以自訂看護時間和設定報警靈

敏度、報警時間間隔等。

僅在為小米智能攝影機2K Pro 雲台版安裝了相容的 MicroSD 卡後，才

可以使用回放歷史影片的功能。

安裝好MicroSD卡並開機後，攝影機自動開始錄製影片。在米家APP的

小米智能攝影機2K Pro 雲台版控制介面中，按一下回看按鈕即可進入回

放介面，拖動時間軸選擇要回放的時間段，支援最高16倍速快進回放

查看。
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基本規格

產品名稱

產品型號

電源輸入

解  像  度

支援系統

工作溫度

產品尺寸

產品淨重

鏡頭角度

光        圈

存儲功能

影片編碼

122×78×78mm

349g

110°

F1.4

MicroSD卡（最大支援32GB）

H.265

無線連接：Wi-Fi IEEE 802.11a/b/g/n/ac  2.4GHz/5GHz，藍牙 4.2

小米智能攝影機2K Pro 雲台版

MJSXJ06CM

1296p

Android 4.4 或 iOS 9.0 及以上版本

-10℃~40℃

在米家APP的小米智能攝影機2K Pro 雲台版控制介面中，通過設定功能

表中的裝置共用選項可將攝影機設定為共用裝置，邀請其他人觀看。被

分享者需要下載米家APP並使用小米帳號進行登入。

共用影片

不需要拍攝時，可以在米家APP的小米智能攝影機2K Pro 雲台版控制介面

中，按一下「    」開啟物理遮蔽功能，攝影機會自動調整鏡頭，使鏡頭被

機身外殼遮擋，保護用戶隱私。

物理遮蔽

提示：說明書中的產品、配件、使用者介面等插圖均為示意圖，僅供參考。

由於產品的更新與升級，產品實物與示意圖可能略有差異，請以實

物為準。
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正常狀態 遮蔽狀態

注意事項

本產品適用的工作溫度為 -10℃~40℃，請勿在溫度過高或過低的環境

下使用本產品。

本產品為精密電子產品，請勿在過度潮濕或可能會導致本產品進水的

環境下使用本產品，以免影響正常使用。

為了更好地使用本產品，應避免鏡頭正面及側面靠近玻璃、白牆等反

光物體，以免造成畫面近處亮、遠處暗或者發白的現象。

請確保本產品安裝於Wi-Fi信號覆蓋的範圍內，並盡可能地放置於Wi-Fi 

信號更佳的位置，並儘量安裝在遠離金屬及微波爐等可能對信號產生

影響的位置。

委     託    商：小米通訊技術有限公司

製     造    商：上海創米科技有限公司

                          （小米生態鏈企業）

製造商地址：上海市閔行區紫星路588號1幢11層001A室

服務電話：852-30773620

本產品售後服務請查詢官網：www.mi.com/hk/service
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Read this manual carefully before use, and retain it for future 
reference.
The nameplate of this camera is located on its bottom.

Product Overview

Package Contents: Mi 360° Home Security Camera 2K Pro, power adapter, 
                                         charging cable, wall mounting kit, user manual

Front View Rear View

Reset Button

Micro-USB 
Power Port

Loudspeaker

MicroSD Card 
Slot (Visible 
when lens is 
facing upward)

Indicator

Lens

Microphone

Microphone

Reset

3. Place the side of the base with arrows facing 
forward, and then align the holes. Insert the screws 
and then tighten them into the wall plugs with a 
Phillips head screwdriver.

4. Align the grooves on the bottom of the camera 
with the raised part on the base, and then turn it 
clockwise until it locks into place.

Notes:

1. The wall must be able to support at least three times the total weight 
of the camera.
2. To prevent possible injury, the camera must be securely �xed to the 
ceiling or wall according to the installation instructions.
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The Mi 360° Home Security Camera 2K Pro can be placed on horizontal 
surfaces, such as desks, dining tables, and co�ee tables. It can also be 
mounted on a wall.

1. First use a pencil to mark the positions for the base mounting holes on the 
wall, then drill two holes at the marked positions. The diameter of each hole is 
approximately 6 mm, and the depth is approximately 30 mm.

Mounting the camera on a wall:

    

2. Insert a plastic wall plug into each drilled hole.

Installation

How to Use

MicroSD

Installing a MicroSD card
Make sure the camera is turned o�. Push the lens upward to reveal the 
MicroSD card slot. Insert the microSD card into the card slot with its 
contact points facing downward.
Note: Disconnect the camera from the power before installing or removing 
a MicroSD card. Please use a genuine MicroSD card (up to 32GB) 
manufactured by a quali�ed supplier. It is recommended to use a card with 
a reading/writing speed of no less than U1/Class 10.

Indicator

Blue: Connected successfully/Working properly     
Blinking blue: Network error
Quickly blinking orange: To be connected                  
Slowly blinking orange: Updating

Note: When the camera is working, do not turn the lens of the camera nor 
force it to rotate. If the positioning of the lens is inaccurate, please calibrate 
it in the Mi Home/Xiaomi Home app.

Turning on the camera
Plug the charging cable into Micro-USB port on the back, the camera 
automatically turns on, and the indicator quickly blinks orange.

Reset
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In the app, you can view the real-time surveillance, adjust the sharpness of the 
image, adjust the horizontal and vertical angles, capture and record, and make 
calls.

Real-time Surveillance

The camera can automatically switch to night vision mode at night according 
to the change in ambient light. The camera is equipped with built-in infrared 
night vision lights reaching a night vision distance of up to 9 meters, which 
enables it to clearly capture videos in the dark.

Infrared Night Vision

Playback

The playback feature of the camera is only available when a compatible 
MicroSD card is installed.
Once a MicroSD card is installed and the camera is plugged in, it will 
automatically start recording video. Tap the playback button in the app, 
then drag the timeline to select the time period you want to playback. The 
maximum supported playback speed is 16x.
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Connect with Mi Home/Xiaomi Home App

Restoring factory settings

In case the network the camera is connected to, or the Mi account the 
camera is paired with has to be changed, use a pin to press and hold the 
reset button for about �ve seconds to restore factory settings. Then 
reconnect the network and the app with the camera.
Note: Restoring factory settings will not delete the content on the MicroSD 
card.

This product works with Mi Home/Xiaomi Home app *. Control your device, 
and interact it and other smart home devices with Mi Home/Xiaomi Home 
app.
Scan the QR code to download and install the app. 
You will be directed to the connection setup page if the
app is installed already. Or search "Mi Home/Xiaomi 
Home" in the app store to download and install it.
Open Mi Home/Xiaomi Home app, tap "+" on the 
upper right, and then follow prompts to add your device.
* The app is referred to as Xiaomi Home app in Europe 
(except for Russia). The name of the app displayed on 
your device should be taken as the default. 

Note: The version of the app might have been updated, please follow the 
instructions based on the current app version.  
Make sure the camera turns on and the network connection is stable during 
connecting. The indicator is quickly blinking orange when waiting for a 
connection, and turns into blue once the camera is successfully connected.

 Home Surveillance Assistant

When the home surveillance assistant is enabled, the camera will record 
videos if it detects human movement and changes in real-time within its 
surveilled area. Then you will get the app push noti�cation.
You can enable or disable the function of automatic surveillance in the app.
You can set 24-hour, daytime, nighttime, custom period surveillance, alert 
sensitivity and alert time intervals, etc.

In the app, you can select the device sharing option in the settings menu to 
share the camera with others. The users, you share the camera with, need to 
download the Mi Home/Xiaomi Home app and log in with their Mi account to 
view contents.

Video Sharing

When recording is not required, tap "         " in the app to enable the physical 
lens blocking function. The camera will automatically adjust the lens so that 
it is covered by the casing of the camera itself to protect the user's privacy.

Physical Lens Blocking

Note: Illustrations of product, accessories, and user interface in the user 
manual are for reference purposes only. Actual product and functions may 
vary due to product enhancements.

Normal Blocked
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Precautions

The operating temperature range for this camera is between -10°C and 40°C. 
Do not use the camera in environments with temperatures above or below 
the speci�ed range.
The camera is a precision electronic product. In order to ensure its normal 
operation, do not install the camera in environments with high humidity 
levels nor allow water to get into it.
To improve the camera's performance, do not place its lens facing or next to 
a re�ective surface, such as glass windows or white walls. As this will cause 
the image to appear overly bright in areas close to the camera and darker in 
areas further away, or cause the camera to produce white images.
Make sure the camera is installed in an area with a strong Wi-Fi signal. Do 
not place the camera near the objects that may a�ect its Wi-Fi signal, such 
as metal objects, microwave ovens.

Speci�cations

Name: Mi 360° Home Security Camera 2K Pro
Model: MJSXJ06CM
Item Dimensions: 122 × 78 × 78 mm 
Viewing Angle: 110° 
Aperture: F1.4
Operating Temperature: -10°C to 40°C
Compatible with: Android 4.4 & iOS 9.0 or above
Storage: MicroSD card (up to 32 GB)
Wireless Connectivity: Wi-Fi IEEE 802.11a/b/g/n/ac 2.4 GHz/5 GHz, 
                                                Bluetooth 4.2

Net Weight: 349 g
Input: 5 V     2 A
Resolution: 1296p
Video Codec: H.265
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Manufactured for: Xiaomi Communications Co., Ltd.
Manufactured by: Shanghai Imilab Technology Co., Ltd. 
                                      (a Mi Ecosystem company)
Address: Room 001A, Floor 11, Block 1, No. 588 Zixing Road, Minhang District, 
                    Shanghai, China
Service Line: 852-30773620
For further information, please go to www.mi.com/hk/service


